
Referat bestyrelsesmøde tirsdag d. 3. maj kl. 19.00  

 

 

• Orientering omkring Geopark Vestjylland og Venø 

 

Naturstyrelsen har givet tilladelse til 2 skilte. Et ved Nørskov Vig og et ved havnen. 

 

Geopark Vestjylland vil gerne opsætte en touch-skærm i skuret på Venøsiden med diverse 

info og fortællinger om Venø. 

 

• SADS - generalforsamling på Fur 

 

Jan Bendix deltager 

 

• Orientering fra on-line møde om etablering af ny LAG for småøerne. 

 

Der deltog i alt 36 fra de 27 småøer og de 4 var fra Venø. 

 

• Venø Efterskole - 25 års jubilæum 

 

Venøboen indsætter 2500 kr (100 kr pr år) på kontoen til fællesgaven. 

 

• Interessetilkendegivelse om Venø som FriØ 

 

Der er indsendt en interessetilkendegivelse om Venø som FriØ 

 

• Arrangement til efteråret - Venøboere og færgefolk v/Per Noesgaard 

 

Planlægningen er så småt i gang. 

 

• Evaluering på borgermødet omkring udviklingsplanen, strandrensningen m.m. 

 

 

• Eventuelt 

 

Vi er opmærksomme på, at vi skal komme med input til kontaktudvalget. 

 

Vi har på et tidligere bestyrelsesmøde vedtaget, at Per Noesgaard og Mette Haahr skal 

repræsentere Venøboen sammen med Jan Bendix på mødet med Firbjergsande og Venøborg. 

Efterfølgende er der aftalt med Jan Bendix, at han kontakter de to lejre for at finde en dato. 

 
 

Næste møde: tirsdag den 16-8-22 kl. 19:00 hos Mette Haahr    

  

 


